

MINUTES OF PROCEEDINGS

WEDNESDAY, MARCH 19, 1986

(1)

[Text]

The Legislative Committee on Bill C-87, An Act to authorize the divestiture of Canadian Arsenals Limited and to amend other Acts in consequence thereof, met at 3:34 o'clock p.m. this day, the Chairman, Fred King, presiding.

Members of the Committee present: Bud Bradley, Gerald Comeau, David Daubney, Gabriel Fontaine, Michel Gravel, Len Hopkins, Stan Hovdebo, Jim Jepson, Barry Moore, Guy Ricard, Ted Schellenberg and Bill Tupper.

Fred King announced his appointment as Chairman of the Committee pursuant to Standing Order 93(2).

The Order of Reference, dated Tuesday, March 11, 1986, being read as follows:

ORDERED,—That Bill C-87, An Act to authorize the divestiture of Canadian Arsenals Limited and to amend other Acts in consequence thereof, be referred to a Legislative Committee.

On motion of Jim Jepson, it was agreed,—That the Committee print 1,000 copies of its *Minutes of Proceedings and Evidence*.

David Daubney, seconded by Guy Ricard, moved,—That the Chairman be authorized to hold meetings in order to receive evidence and authorize its printing when a quorum is not present provided that four (4) members are present including the Chairman and in the absence of the Chairman, the person designated to be Chairman of this Committee.

And debate arising thereon:

Bud Bradley moved,—That the motion be amended by deleting the period after the word "Committee" at the end of the paragraph, and adding the following therefor:

"and that forty-eight (48) hours notice be given of any meeting."

The question being put on the amendment, it was agreed to.

And the question being put on the main motion, as amended, it was agreed to.

On motion of Len Hopkins, it was agreed,—That the Subcommittee on Agenda and Procedure be composed of five (5) members including the Chairman and in the absence of the Chairman, the person designated to be Chairman of the Committee.

On motion of Bud Bradley, it was agreed,—That during the questioning of the witnesses, the principal spokesperson of each party be allotted ten (10) minutes and thereafter the members of the Committee five (5) minutes each.

At 4:12 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

PROCÈS-VERBAUX

LE MERCREDI 19 MARS 1986

(1)

[Traduction]

Le Comité législatif sur le projet de loi C-87, Loi visant à autoriser l'aliénation de la société Les Arsenaux canadiens Limitée et visant la modification d'autres lois en conséquence, se réunit aujourd'hui à 15 h 34, sous la présidence de Fred King, (*président*).

Membres du Comité présents: Bud Bradley, Gerald Comeau, David Daubney, Gabriel Fontaine, Michel Gravel, Len Hopkins, Stan Hovdebo, Jim Jepson, Barry Moore, Guy Ricard, Ted Schellenberg, Bill Tupper.

Fred King annonce sa propre nomination à la présidence du Comité conformément à l'article 93(2) du Règlement.

Lecture de l'ordre de renvoi du mardi 11 mars 1986 est donnée en ces termes:

IL EST ORDONNÉ,—Que le projet de loi C-87, Loi visant à autoriser l'aliénation de la société Les Arsenaux canadiens Limitée et visant la modification d'autres lois en conséquence, soit déferé à un Comité législatif.

Sur motion de Jim Jepson, il est convenu,—Que le Comité fasse imprimer 1 000 exemplaires de ses *Procès-verbaux et témoignages*.

David Daubney, appuyé par Guy Ricard, propose,—Que le président soit autorisé à tenir des réunions pour recevoir des témoignages et en permettre l'impression en l'absence du quorum, pourvu que quatre (4) membres soit présents, y compris le président et, en l'absence de ce dernier, la personne désignée pour assumer la présidence du présent Comité.

Un débat s'ensuit:

Bud Bradley propose,—Que la motion soit modifiée en substituant une virgule au point qui marque la fin de la phrase, et en y ajoutant ce qui suit:

« et que toute réunion soit précédée d'un préavis de quarante-huit (48) heures. »

L'amendement est mis aux voix et adopté.

La motion principale, sous sa forme modifiée, est mise aux voix et adoptée.

Sur motion de Len Hopkins, il est convenu,—Que le Sous-comité du programme et de la procédure se compose de cinq (5) membres, y compris le président ou, en l'absence de ce dernier, la personne désignée pour assumer la présidence du Comité.

Sur motion de Bud Bradley, il est convenu,—Qu'à l'occasion de l'interrogatoire des témoins, le principal porte-parole de chaque parti dispose de dix (10) minutes et que, par la suite, les membres du Comité disposent de cinq (5) minutes chacun.

A 16 h 12, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.